

航空航天无损检测认证部

NANDTB-CN

NANDTB-CN-209 认可政策 Recognition Policy

Issue Date.2023.12.20

本文件发布了认证部（NANDTB-CN）对其他国家航空航天无损检测委员会（NANDTB）批准的资格鉴定结果的认可政策。

This document publishes the recognition policy of the Board (NANDTB-CN) for qualification and certification results approved by other national non-destructive testing boards (NANDTB).

- 1 认证部承认 ANDTBF（航空航天无损检测委员会论坛）成员国家 NANDTB 控制的考试机构进行的 EN 4179 认证，但发证的考试机构需获得认证部成员单位的承认。
NANDTB-CN recognizes the EN 4179 certificate issued by the Examination Body under the control of the NANDTB's as Member of ANDTBF(Aerospace NDT Board's Forum), but the Examination Body needs to obtain recognition from the members of the Board.
- 2 雇主的责任 3 级有责任确定是否需要针对特定工作附加培训和考试，包括雇主使用的无损检测工艺和产品。
It remains the responsibility of the Responsible Level 3 of employer to determine whether additional job-specific training and examination, covering the NDT processes and products utilized by the employer, is required.